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一、听短对话选答案
1．How old is the girl?
A．3.	B．13.	C．30.
2．What can Jane play?
A．Basketball.	B．Volleyball.	C．Baseball.
3．Where does the man want to go?
A．The post office.	B．The bank.	C．The supermarket.
4．What’s the matter with Alice?
A．Have a stomachache.	B．Have a headache.	C．Have a toothache.
5．What did Mary use to look like?
A．She used to have short straight hair.
B．She used to have long curly hair.
C．She used to have short curly hair.

二、听长对话选答案
听下面一段较长的对话，回答下列两个小题。
6．What is Peter doing now?
A．He is talking on the phone.
B．He is writing an e-mail.
C．He is on holiday.
7．How’s the weather in Australia now?
A．Cold and windy.	B．Hot and sunny.	C．Cool and rainy

听下面一段较长的对话，回答下列三个小题。
8．Where are the speakers talking?
A．In the shopping center.
B．At the police station.
C．At the lost and found office.
9．How does the man go home every day?
A．By subway.	B．By bus.	C．By bike.
10．What color is the man’s camera?
A．Black.	B．Blue.	C．Brown


三、听短文选答案
听独白，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项。独白读两遍。
11．When will be the running race?
A．On Thursday morning.
B．On Friday morning.
C．On Friday afternoon.
12．How much should a student pay to join in the race?
A．Two dollars.	B．Three dollars.	C．Four dollars.
13．Who will the money be raised for?
A．The sick kids.	B．The runners.	C．The winners.
14．What will all runners get for free before the race?
A．A bottle of water.	B．A cool hat.	C．A pair of sunglasses.
15．What can you do for more information?
A．Talk to Mike.	B．E-mail Mr. Smith.	C．Call Mrs. Green.


四、完形填空
阅读下面短文，掌握大意。然后在各题所给的A、B、C、D四个选项中选出最佳选项。
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It happened years ago. When my daughter was in primary school, she brought home four small twigs (嫩枝)     16     school to plant. None of them looked very hardy (耐寒的), but with hope for the future, I     17     them carefully with my daughter somewhere in our backyard that had enough     18     when it is fine. Over the years, because of the poor soil (土壤), three of them     19    . Only one survived (幸存).
The tree grew crooked (弯弯曲曲的) and very slowly. It looked like a fat bush (灌木丛) more than a tree. Later, I noticed that it was starting to die. The     20     branches were becoming yellow and bare. Only the top third of the tree was still     21     and thick. I got some help from one of my friends who was a farmer. I did my best to save it by     22     it a lot of fertilizer (肥料), but it didn’t work.
Later one morning, I went out and looked at it again. I was wondering whether it would be better to     23    . It would make the yard look cleaner. As I walked over to take a     24     look at it, I noticed something moving-within the leaves, it was a robin (知更鸟)      25      building a nest in the topmost branches (树枝). I smiled when I looked at it. I thought maybe this old      26      was still useful. In my eyes      27      it might not be really healthy or pretty, it was still giving a bird a home. That’s enough for it.
This tree      28      me that all of our lives have a purpose. It doesn’t matter if we are young and      29      or old and sick. We can help to make this world a better place. Until our last breath,      30      have things to do, love to give, and joy to share. Maybe that’s the true meaning of a life.
16．A．for	B．to	C．from	D．at
17．A．planted	B．brought	C．carried	D．dropped
18．A．sunlight	B．water	C．rain	D．wind
19．A．grew	B．died	C．changed	D．remained
20．A．younger	B．higher	C．older	D．lower
21．A．yellow	B．green	C．red	D．white
22．A．buying	B．passing	C．feeding	D．bringing
23．A．give it out	B．pick it up	C．cut it down	D．put it away
24．A．slow	B．far	C．fast	D．close
25．A．patiently	B．carelessly	C．loudly	D．properly
26．A．bush	B．branch	C．yard	D．tree
27．A．since	B．and	C．although	D．so
28．A．advised	B．reminded	C．allowed	D．encouraged
29．A．strong	B．weak	C．pretty	D．ugly
30．A．they	B．it	C．you	D．we


五、阅读单选
	TV listings in different channels（频道）

	7:00 pmDown Our Street
Your favorite soap continues with Jim and Amanda having an argument, while Alex still can’t find a job. Tom has asked Amanda to marry him but she’s got some doubts. Will Tom and Amanda get   married? What will happen next?
	8:00 pmDouble Your Money
Jason is the host (主持) of the popular game show where the contestants (参赛者) can win £10,000 — and then double it! There are questions on all kinds of topics to test everyone’s general knowledge. Who will get the chance to double their money tonight?
	6:00 pmThe News
All the news and sport from all over the world.
With Michael Webster.
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	8:30 pmThe Norah Show
Norah presents her completely new chat show. She talks to great celebrity (名人) guests and asks them questions that everyone wants to know the answers to. Tonight, sports star Sally Malone.


31．How many channels are listed?
A．One.	B．Two.	C．Three.	D．Four.
32．When is the game show?
A．At 6:00 pm.	B．At 7:00 pm.	C．At 8:00 pm.	D．At 8:30 pm.
33．Jane is a soap opera lover, which programme is the best for her?
A．Down Our Street	B．Double Your Money	C．The News	D．The Norah Show
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At age seven, before she even started second grade, Neijae Graham-Henries became the world’s youngest female barber(理发师). Now ten years old, Neijae volunteers to give free haircuts to kids going back to school and to people in need. We asked her about it.
What sparked (点燃) your interest in becoming a barber?
My brother had signed up to take a six-week introductory (入门的) course. But after the orientation, he said he was not interested. I told Mom that since my brother didn’t want to attend, I would. Finally, I was the only girl in the course.
What do you do at the barbershop where you took the course?
I’ve volunteered at the owner’s events in the city to cut hair for people who have no homes or jobs. I’ve also given free back-to-school haircuts. And I practice under the watchful eye of licensed barbers.
__________?
Happy! It gives me a chance to help others look their best. A haircut can change someone’s appearance. When a person sits in my chair, they’re going to look their very best because I’m very detailed(细致的). Right now, I prefer cutting kids’ hair. When doing community service, I give haircuts to both kids and adults.
What advice would you give kids about pursuing(追求) a new interest?
It’s important to believe that you can do anything if you put the effort in the work. We all have a purpose to achieve during life. Don’t be afraid to go for it! I had no idea about barbering but wanted to give it a try, and I am so glad that I did.
34．What can we know about Neijae?
A．She is seven years old now.	B．People should pay for her haircut.
C．She was the only girl in the course.	D．Homeless people can’t get her haircut.
35．Which may be the best question for “_______”?
A．Where do you give free haircut?
B．What do you say to your customers?
C．When do you do community service?
D．How do you feel as you cut people’s hair?
36．How could kids start a new interest according to Neijae?
A．Volunteer at shops and communities.	B．Start an interest as early as possible.
C．Believe themselves and make an effort.	D．Try barbering if they don’t know about it.
37．The passage may be a(n) _______.
A．interview	B．speech	C．book report	D．fairy tale
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①Snow forests make up about 30% of the world’s total forest area. These wonderful woodlands are not as famous as the Amazon or other rain forests, but they are important. To mark the International Day of Forests, we report on why they are so important for Earth’s health and why they are at risk.
②Snow forests are found in the far north of the world, in areas that are quite cold and usually have a lot of snowfall. They lie across parts of Canada, China, Finland, Japan, Norway, Russia, Sweden and the US. Snow forests spread for thousands of miles and cover about 17% of the Earth’s total land area.
③Snow forests have very cold winters that can last up to six months, but even so, they are home to all kinds of animals, including foxes, hares, mice, mooses and wolves. In the US and Canada, as many as five billion birds from more than 300 species(物种) live in the forests in the breeding(繁殖的) season.
④Snow forests also help to take in harmful gases(气体). The gases are given off by burning coal oil and gas, which can cause climate change.
⑤However, snow forests are facing danger. Trees are being cut down faster and faster for their wood, which can be used for building. Some forests are being cleared to make space for new roads and houses, or to allow coal oil and gas industries to grow. As the temperature gets higher, the risk of fires in snow forests has risen. In recent years, Canada and Russia have seen big fires spread through the forests. Luckily, environmental and wildlife groups around the world are working hard to make snow forests protected areas. This means that cutting down trees is stopped or controlled in some areas.
38．Which of the following is TRUE about snow forests?
A．They cover about 30% of the world’s forest area.
B．They cover about 17% of the world’s total area.
C．They have snowfall and winters all year round.
D．They have 300 kinds of animals on the earth.
39．Why are snow forests so important? 
a. They have large area on the earth.    b. They have cold winters.
c. They are home to many animals.    d. They take in harmful gases. 
A．a, b, c	B．b, c , d 	C．a, c, d	D．a, b, d
40．How does the writer feel about snow forests’ future?
A．Worried	B．Hopeful.	C．Disappointed.	D．Moved.
41．The structure of the passage may be _______.
A．[image: ]	B．[image: ]	C．[image: ]	D．[image: ]
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“No building comes without carvings, and carvings make buildings more valuable,” goes an old saying in Minnan, an area in southern Fujian Province. The saying is about brick carvings(砖雕), which were an important part of the old red brick buildings in the area.
The carvings were once commonly found on either side of the main door of Minnan’s buildings. However, with development, the number of ancient red brick buildings has dropped, and Minnan’s brick carvings have gradually faded(消褪), said Wu Jiandong, a young master brick carver from Fujian’s Quanzhou City.
The 42-year-old has learned the traditional technique and now combines it with modern tastes to develop his own style of brick carving. Wu said that he hoped to be able to help the traditional craft (手工艺) continue through innovation(创新). “Market has changed in recent years, and so has our thinking,” Wu said. “We must add modern tastes to help pass down and develop traditional craft.”
People in Minnan love tea, so Wu created sets of carved brick tea decorations(装饰), including tea plates, teacups, tea pots and other items. They have been widely received by local people and foreign visitors.
Earlier this year, a pendant(挂件) was bought by an overseas Chinese man from the Philippines. The customer told Wu that he would hang the pendant in his office as a reminder of the buildings and the moon of his hometown.
Because of the market’s praise of his work, Wu will be able to pass down the craft and further develop his pieces, and the popularity of short videos has also given him new hopes and ideas of spreading Minnan’s brick carvings.
The art form originated during the Song Dynasty and flourished(繁荣) during the Ming and Qing dynasties. It is now an important part of national cultural heritage. Wu hopes more young people could join him to develop the traditional craft.
42．The writer begins with the passage by _______ in Paragraph 1.
A．asking questions	B．using a saying	C．listing numbers	D．sharing a story
43．The underlined phrase “combine ..with” probably means “______”.
A．see...as	B．separate...from	C．turn...into	D．connect...with
44．We can infer(推断) that Wu Jiandong ________.
A．felt doubtful about his own work	B．realized the importance of market change
C．created many old styles of brick carvings	D．had no idea about spreading brick carvings
45．What is the purpose of the passage?
A．To call on us to pass down and develop the traditional art.
B．To compare traditional art pieces with modern art pieces.
C．To ask more people to buy the brick carving pendants.
D．To invite people to visit Mannan’s red brick buildings.


六、补全对话6选5
阅读以下对话，从六个选项中选择五个填入空白处（其中一项是多余选项），使对话通顺、合理，意思完整。一空一句。
Anna: Mom, could I go out for dinner with friends tonight?
Mom:     46    
Anna: Thanks, mom.     47    
Mom: No, you can’t. You have an English test tomorrow. Don’t you remember? You should spend time on it.
Anna: Umm, I know… but Kathy is leaving for America tomorrow. We want to buy some gifts for her.
Mom: That’s fine.     48    You need time to study and have a good rest.
Anna: Great! Could you give me a ride to the Miller’s Restaurant?
Mom:     49     The light music there could make you relax.
Anna: That sounds boring.     50     Mom, teenagers should be allowed to choose where they like to go for a dinner.
Mom: Well, I just want you not to be tired. Let me take you to the Miller’s Restaurant now.
A．Soft music always makes me sleepy.
B．Sure, that should be OK.
C．Who will you go with?
D．Could I go to the shopping mall after dinner?
E．But don’t stay out too late.
F．Why don’t you go to the Uncle Bob’s?


七、多句选词填空
用方框中所给单词的适当形式填空，每词仅用一次。
	behave   crazy   photo   exactly    polite


51．Remember to communicate with your parents in a _______ way.
52．It’s so _______ for many parents to push their kids too hard.
53．These _______ of our last trip bring back lots of good memories.
54．Mom understands me best because she always knows _______ how I feel.
55．Everyone _______ well. It makes Mrs. Brown really happy.


八、短文汉语提示填空
People can always learn from small things. When I was in the     56     (第五) grade, I was chosen to be the princess in the school play. For weeks my mother helped me practice my lines. But once on the stage, every word    57    (消失) from my head. Then my teacher asked me to change my role to be a narrator (解说者) for the play. I didn’t    58    (告诉) my mother what had happened, but she noticed it and asked if I wanted to take a walk in the garden.
It was a     59     (温暖的) spring day. We could see dandelions (蒲公英) popping out through the    60    (草) in bunches (束). I watched my mother bend down by one of the bunches. “I think I’ll     61     (挖) up all these weeds (野草),” she said. “From now on, we’ll only have roses in this garden.”
“But I like dandelions,” I said. “All flowers are beautiful, even dandelions!”
My mother looked at me     62     (严肃地). “Yes, every flower gives pleasure in its own way, doesn’t it?” I nodded. “And that is true of people, too,” she added.
When I realized that she had guessed my     63     (痛苦), I started to cry and told her the truth. “But you will be an excellent narrator,” she said.
Thanks to my mother’s encouragement, I got to know everybody had his or her own     64     (价值) in the world. I felt      65      (骄傲的) of my role in the play. This was a very useful lesson for me.


九、语法填空
阅读下面短文，在空白处填入一个适当的词，或填入括号中所给单词的正确形式。
There is an old saying that all of us are born with two bags hung on our necks. A small bag in front of our chest (胸膛) is filled     66     other people’s faults(缺点), while the big one at the back is full of our own shortcomings(短处). This makes it much     67     (easy) to find other people’s faults, but harder to see our own faults behind us.
There was     68     boy named Tommy. He had four    69    (friend): Simon, Jack, Johnny and Harry. Tommy always     70     (open) the front bag to check what was in it. He saw other people’s faults very     71     (quick). When Simon was impatient with him, he said to Simon, “It’s so easy for you     72     (get) angry. It is hard to be friends with you.”
Later that day, Tommy told his mother about Jack’s dishonesty. “Jack takes my things,     73     he doesn’t ask me. He also forgets to return     74     (they).” Tommy himself did not like sharing his things with anyone. When Johnny was too tired to play with him, he said, “You are so impolite      75      I won’t play with you any more.” He could not understand why he did not get on well with others.
If Tommy would turn the bags around, he would discover his own impatience, dishonesty and bad manner. They were no better than those of Simon, Jack, Johnny or Harry.


十、材料作文
76．4月23日是“世界读书日”。假设你是李华，请根据以下提示，以“Enjoy Reading”为题写一篇短文在学校网站上分享你的读书感悟和建议。
	内容要点
	参考词汇

	What kind of books do you like? Why?
	I like/prefer books that...

	Why do we need to read?
	·open up mind
·get knowledge about...
·…

	How can we become good readers?
	·choose books wisely
·develop good reading habits
·…


要求：
1、短文应包括以上所有内容要点，要求语句通顺、意思连贯，可适当发挥。
2、文中不得使用真实姓名、校名等相关信息。
3、词数：80—100词。（开头不计入总词数）
Enjoy Reading
Without reading, the mind will stop. What kind of books do you like? As for me, I prefer 
____________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

试卷第1页，共3页
试卷第1页，共3页
参考答案：
1．B
【原文】M: It’s my sister’s birthday today. She’s 13.
W: Oh, 13. She’s the same age as me.
2．C
【原文】M : Can you help the students with baseball, Jane?
W: OK. Mr. Brown.
3．A
【原文】M: Excuse me. Where can I buy a stamp?
W: There is a post office between the bank and the supermarket.
4．B
【原文】M: What’s wrong with you, Alice?
W: I slept too late last night and now I have a headache.
5．A
【原文】M: Hi, Mary. You’ve changed a lot.
W: Yes. I used to have short straight hair but now I have long curly hair.
6．C    7．B

【原文】M: Hi, Annie. What are you doing?
W: I’m writing an e-mail to my cousin Peter in Australia.
M: In Australia? Is he there on holiday? 
W: Yes, he’s there on holiday.
M: That’s nice. Is the weather good there right now?
W: Yes. Peter said it was hot and sunny.
M: Hot? But it’s January.
W: In Australia, January is summer, remember?
M: Oh, right. I see.
8．C    9．A    10．B

【原文】W: Good morning. Can I help you?
M: Yes, please, I come here to look for my camera. Every day I take a subway home. I think I left it on the subway.
W: We get many things at our lost and found office every day. Let me have a look.
M: Thanks a lot.
W: What does your camera look like?
M: It’s a small blue one.
W: Oh, here is a blue one. Is it yours?
M: Yes, it’s mine.
W: OK. Please write down your information here and you can take it.
M: Thank you so much.
W: You are welcome.
11．C    12．B    13．A    14．A    15．C

【原文】
Hello, everyone. I’m Mike from the running club. Do you want to experience something interesting? Do you want to help others? If so, you may be interested in this. The student running club will hold a 1000-meter running race this Friday afternoon. It will start at 2:00 p.m. on the school playground. And any student in our school can join in the race. If you want to join in, you need to pay three dollars. All the money will be raised for the sick kids in No.4 Children’s Hospital. Before the race, all runners will get a free bottle of water. And the winners can get cool hats and sunglasses. Please e-mail Mr. Smith at 834827@running.com to join us before Thursday. And if you need more information, please call Mrs. Green at 832-835. We’ll hope to see you all soon. Come and join us.

16．C    17．A    18．A    19．B    20．D    21．B    22．C    23．C    24．D    25．A    26．D    27．C    28．B    29．A    30．D

【导语】本文讲述了作者种植四棵小嫩枝，只有一根活了，但是后来这棵树要死掉了。他原想着把它砍掉，当看到知更鸟在树枝上筑巢，认为这棵树有用。从中他明白了我们所有人的生活都有一个目的。直到生命的最后一刻，我们都有事情要做，有爱要付出，有快乐要分享。
16．句意：我女儿上小学的时候，她从学校带了四根小树枝回家种。
for为了；to向；from来自；at在。根据“she brought home four small twigs (嫩枝)”可知，带回家四根小树枝，应是从学校里带来的，用介词from，故选C。
17．句意：它们看起来都不太耐寒，但怀着对未来的希望，我和女儿小心翼翼地把它们种到了后院，在天气好的时候，那里有足够的阳光。
planted种植；brought带来；carried携带；dropped（使）掉落。根据“she brought home four small twigs (嫩枝)...school to plant.”可知，此处表示种植这四根小树枝，故选A。
18．句意：它们看起来都不太耐寒，但怀着对未来的希望，我和女儿小心翼翼地把它们种到了后院，在天气好的时候，那里有足够的阳光。
sunlight阳光；water水；rain雨；wind风。根据“when it is fine”可知，天气好的时候，有足够的阳光，故选A。
19．句意：多年来，由于土壤贫瘠，它们中的三棵死了。
grew成长；died死亡；changed改变；remained仍然。根据“Only one survived (幸存).”可知，只有一棵活着，因此表示其他三棵死了，故选B。
20．句意：低矮的树枝变得枯黄而光秃秃的。
younger更年轻的；higher更高的；older更老的；lower更低的。根据“Only the top third of the tree was still...and thick.”可知，与高处的树枝对应的是低处的树枝，故选D。
21．句意：只有树的顶部三分之一仍然是绿色和茂密的。
yellow黄色；green绿色；red红色；white白色。根据“and thick”可知，茂密的树枝是绿色的，故选B。
22．句意：我尽了最大的努力，给它施了很多肥料，但没有用。
buying买；passing通过；feeding喂养，施肥；bringing带来。根据“a lot of fertilizer”可知，此处表示他给那棵树施了很多肥料，故选C。
23．句意：我在想是不是把它砍倒比较好。
give it out分发；pick it up捡起来；cut it down砍下；put it away收拾起来。根据“It would make the yard look cleaner.”可知，未来让院子看起来更干净，我想要把这棵树砍掉，故选C。
24．句意：当我走过去，近距离看它时，我注意到有什么东西在动——在树叶里，是一只知更鸟在最顶上的树枝上耐心地筑巢。
slow缓慢的；far远的；fast快的；close近的。根据“I noticed something moving-within the leaves,”可知，我要注意到树叶上的东西，应近距离看，故选D。
25．句意：当我走过去，近距离看它时，我注意到有什么东西在动——在树叶里，是一只知更鸟在最顶上的树枝上耐心地筑巢。
patiently有耐心地；carelessly粗心地；loudly大声地；properly正确地。根据“building a nest in the topmost branches (树枝)”可知，小鸟筑巢，应是有耐心地去做，故选A。
26．句意：我想也许这棵老树还有用。
bush灌木丛；branch树枝；yard庭院；tree树木。根据“it was a robin(知更鸟)...building a nest in the topmost branches (树枝).”可知，鸟儿在树枝上筑巢，因此表示这棵树有用，故选D。
27．句意：在我看来，虽然它可能不太健康或漂亮，但它仍然给了一只鸟一个家。
since自从；and而且；although尽管；so所以。结合句意，前一句表示它可能不太健康或漂亮，后一句表示它仍然给了一只鸟一个家，前后表示让步关系，因此用连词although。故选C。
28．句意：这棵树提醒我，我们所有人的生活都有一个目的。
advised建议；reminded提醒；allowed允许；encouraged鼓励。根据“that all of our lives have a purpose”可知，我们所有人的生活都有一个目的，这是这棵树对我的提醒，故选B。
29．句意：无论我们是年轻强壮还是年老病弱都不重要。
strong强壮的；weak虚弱的；pretty漂亮的；ugly丑陋的。此处与young并列的，应是强壮的，故选A。
30．句意：直到生命的最后一刻，我们都有事情要做，有爱要付出，有快乐要分享。
they他们；it它；you你；we我们。根据“our”可知，此处指的是我们，故选D。
31．D    32．C    33．A

【导语】本文是一篇应用文。文章以表格的形式介绍了 四个频道的节目。
31．推理判断题。根据“7:00 pm Down Our Street”、“8:00 pm Double Your Money”、“6:00 pm The News”和“8:30 pm The Norah Show”可知，有四个频道。故选D。
32．细节理解题。根据“8:00 pm Double Your Money Jason is the host (主持) of the popular game show”可知，游戏节目是八点开始。故选C。
33．细节理解题。根据“Down Our Street  Your favorite soap continues with Jim”可知，Down Our Street是soap opera。故选A。
34．C    35．D    36．C    37．A

【导语】本文是一篇记叙文。主要讲述了内贾 • 格雷厄姆-亨利斯是怎样成为世界上最年轻的女理发师的。她告诉我们只要你相信自己并付出努力，你就能做到任何事情。
34．细节理解题。根据“Finally, I was the only girl in the course.”可知，她是课程里唯一的女生。故选C。
35．细节理解题。根据“Happy!”可知，此处是问她剪别人头发的时候有什么感觉？故选D。
36．细节理解题。根据“It’s important to believe that you can do anything if you put the effort in the work.”可知，只要你相信自己并付出努力，你就能开始一种新的兴趣。故选C。
37．推理判断题。根据文章内容和语境，可以推断，这是一个采访。故选A。
38．A    39．C    40．B    41．D

【导语】本文主要介绍了雪林的相关内容，并号召人们保护雪林。
38．细节理解题。根据“Snow forests make up about 30% of the world’s total forest area.”可知，雪林占世界整个森林面积的30%。故选A。
39．细节理解题。根据“Snow forests spread for thousands of miles and cover about 17% of the Earth’s total land area. they are home to all kinds of animals, including foxes, hares, mice, mooses and wolves. Snow forests also help to take in harmful gases(气体).”可知它在地球上占有很大的面积，它是动物们的家园，它吸收有害气体。故选C。
40．推理判断题。根据“ Luckily, environmental and wildlife groups around the world are working hard to make snow forests protected areas. This means that cutting down trees is stopped or controlled in some areas.”可知，作者对雪林的未来是充满希望的。故选B。
41．篇章结构题。第一段总述雪林很重要及它们处于危险中。第二，三，四段讲述原因。第五段讲述雪林所处的危险。故答案为D。
42．B    43．D    44．B    45．A

【导语】本文主要讲述了闽南地区的砖雕艺术以及吴建东传承这门技艺并发扬光大。砖雕艺术形式起源于宋朝，明清时期繁荣。它现在是国家文化遗产的重要组成部分。
42．细节理解题。根据“‘No building comes without carvings, and carvings make buildings more valuable,’ goes an old saying in Minnan”可知，第一段通过使用一句谚语来开始的，故选B。
43．词义猜测题。根据“The 42-year-old has learned the traditional technique and now combines it with modern tastes to develop his own style of brick carving. ”（42岁的他学习了传统的技术，现在将其与现代品味……形成了自己的砖雕风格）可推断，应是讲传统技术与现代品味相结合才形成了自己的风格，所以划线部分表示“与……相结合”，与connect...with意思相近，故选D。
44．推理判断题。根据“‘Market has changed in recent years, and so has our thinking,’ Wu said. ‘We must add modern tastes to help pass down and develop traditional craft’”和第四、五、六段可知，吴明白要随市场的变化而做出改变，也就是说他认识到了市场变化的重要性，故选B。
45．推理判断题。根据“ ...It is now an important part of national cultural heritage. Wu hopes more young people could join him to develop the traditional craft.”可知，本文主要是为了呼吁我们传承和发展传统艺术，故选A。
46．B    47．D    48．E    49．F    50．A

【导语】本文是一段征求母亲同意去做某事的对话。
46．根据上文“could I go out for dinner with friends tonight?”可知，是表示许可的问句。后文的“Thanks”表示母亲同意了，选项B“当然。那是可以的”符合语境。故选B。
47．根据后文“No, you can’t.”可知，横线上应是表示许可的，选项D“我能在晚饭后去购物商场吗？”符合语境。故选D。
48．根据“You need time to study and have a good rest.”可知，母亲应是要求她不要在外面太晚。选项E“但是不能待在外面很晚”符合语境。故选E。
49．根据后文“The light music there could make you relax.”可知，母亲说原因，前文应是建议了其他的地方。选项F“为什么不去鲍勃叔叔家的”符合语境。故选F。
50．根据“That sounds boring”可知，应是陈述不想去那儿的原因，选项A“轻音乐总是让我困”符合语境。故选A。
51．polite    52．crazy    53．photos    54．exactly    55．behaves

【解析】51．句意：记得用礼貌的方式和你的父母交流。修饰名词way，用形容词，根据“Remember to communicate with your parents”可知，和父母交流应该用礼貌的方式，polite“礼貌的”，是形容词，故填polite。
52．句意：对许多父母来说，把孩子逼得太紧是太疯狂了。It is+形容词+for sb to do sth表示“对某人来说，做某事是……的”，此处用形容词，根据“to push their kids too hard”可知，把孩子逼得太紧是疯狂的，crazy“疯狂的”，是形容词，故填crazy。
53．句意：这些上次旅行的照片勾起了我们许多美好的回忆。有these修饰，用复数名词，photo“照片”，是名词，故填photos。
54．句意：妈妈最了解我，因为她总是准确地知道我的感受。根据“Mom understands me best”可知，妈妈最了解我，因此能准确地知道我的感受，exactly“准确地”，是副词，修饰动词knows，用副词，故填exactly。
55．句意：每个人都表现得很好。这让布朗太太很高兴。behave well“表现良好”，主语everyone是第三人称单数形式，谓语用第三人称单数形式，故填behaves。

56．fifth    57．disappeared    58．tell    59．warm    60．grass    61．dig    62．seriously    63．pain    64．value    65．proud

【导语】本文讲述了作者参加学校话剧表演，因紧张忘词由公主转为解说员，其母安慰并鼓励她的故事。
56．句意：当我在五年级的时候，我被选为学校戏剧中的公主。第五fifth；根据句意可知为五年级，序数词+grade，故填fifth。

57．句意：但是一上台，我脑子里的每个字都消失了。消失disappear；根据前文句意及“helped”可知为一般过去时，故填disappeared。
58．句意：我没有告诉妈妈发生了什么事，但她注意到了，问我是否想去花园里散步。告诉tell；前有“didn’t”后动词用原形，故填tell。
59．句意：这是一个温暖的春日。温暖的warm；根据“ a...(温暖的) spring day”可知用形容词原形，故填warm。
60．句意：我们可以看到蒲公英一簇簇地从草丛中探出头来。草grass；不可数名词，故填grass。
61．句意：“我想我要把这些杂草都挖出来，”她说。挖dig；前有“I’ll”后动词用原形，故填dig。
62．句意：妈妈严肃地看着我。严肃地seriously；修饰动词短语“looked at”用副词，故填seriously。
63．句意：当我意识到她猜到了我的痛苦时，我哭了起来，告诉了她真相。痛苦pain；前有形容词性物主代词“ my ”，后用名词，故填pain。
64．句意：多亏了妈妈的鼓励，我才知道每个人在这个世界上都有自己的价值。价值value；前有形容词“own”后用名词，故填value。
65．句意：我为自己在剧中扮演的角色感到自豪。骄傲的proud；前有感官动词“ felt”后用形容词修饰，故填proud。

66．with    67．easier    68．a    69．friends    70．opened    71．quickly    72．to get    73．but    74．them    75．that

【导语】本文主要通过讲述男孩与朋友之间相处的故事告诉我们：我们应该善于发现自己的缺点，而不是总是注意别人的缺点。
66．句意：我们胸前的小袋子装的是别人的缺点，而背后的大袋子装的是我们自己的缺点。be filled with“充满”，固定搭配，故填with。
67．句意：这使得我们更容易发现别人的缺点，但却很难看到我们自己的缺点。根据“much”可知，much修饰比较级，easier符合句意，故填easier。
68．句意：有个男孩叫汤米。根据“boy”可知，需要不定冠词表示泛指，boy是辅音音素开头，a符合句意，故填a。
69．句意：他有四个朋友:西蒙、杰克、约翰尼和哈利。根据“He had four”可知，需要名词复数，故填friends。
70．句意：汤米总是打开前面的包检查里面有什么。根据“what was in it”可知，句子时态是一般过去时，opened符合句意，故填opened。
71．句意：他能很快看出别人的缺点。根据“He saw other people’s faults”可知，副词修饰动词，故填quickly。
72．句意：当西蒙对他不耐烦时，他对西蒙说:“你太容易生气了……”根据“it is adj. to do sth.”可知，动词不定式作真正的主语，故填to get。
73．句意：杰克拿走了我的东西，但他没有问我。根据“Jack takes my things”可知，前后两句是转折关系，故填but。
74．句意：他还忘记归还它们。根据“He also forgets to return”可知，他总是忘记还东西，动词后面用人称宾格，故填them。
75．句意：当约翰尼累得不想和他玩时，他说：“你太不礼貌了，我不会再和你玩了。”根据“You are so impolite”可知，是so...that...引导的结果状语从句，故填that。
76．例文
Enjoy Reading
Without reading, the mind will stop. What kind of books do you like? As for me, I prefer books that can give me something to think about. These books always keep my brain active.
Actually, we can benefit a lot from reading. For example, it helps us open up mind. Besides, it’s a good way to get useful knowledge, such as history, science, language and so on. What’s more, reading makes it possible for us to experience different lives.
To be good readers, we’d better choose books wisely first. Meanwhile, we’re supposed to develop good reading habits, like taking notes. It’s also helpful to share ideas with others to get a better understanding of what we’ve read. 
Let’s enjoy reading! 
【详解】[总体分析]
①题材：本文是一篇材料作文；
②时态：时态为“一般现在时”；
③提示：根据提示内容以“Enjoy Reading”为题，分享自己的读书感悟和建议，可适当发挥，以使行文连贯，并注意表述完整。
[写作步骤]
第一步，承接开头，介绍自己喜欢哪类型的书及喜欢的原因；
第二步，介绍我们需要读书的原因；
第三步，表达如何成为一个好的读者。
[亮点词汇]
①get useful knowledge获得有用的知识
②what’s more而且
③develop good reading habits养成好的阅读习惯
④share sth with sb和某人分享某物
[高分句型]
①I prefer books that can give me something to think about.（that引导定语从句）
②reading makes it possible for us to experience different life.（动名词作主语）
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